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Närvarande: Johan, Erika, Rasmus, Jonas Eklund och Lars-Ove.  Datum: 24/10 -21 

 

 

1. Val av justerare – Rasmus. 

 

2. Godkännande av dagordning – Ja 

 

3. Föregående protokoll – Läses upp av Johan. 

 

4. Ekonomi, Padel. Erika redovisade. Saknas fortfarande medel. Vi diskuterar att via sociala 

medier försöka få in pengar från privatpersoner. 

 

5. Ansökan arvsfonden. Vi diskuterade möjligheten att ha en gemensam träff och gå igenom 

ansökan tillsammans. Johan granskar utkastet i veckan. Beslut om datum för gemensam träff 

senare. 

 

6. Hemsidan. Inget nytt. 

 

7. Aktivitetsstöd våren 2021. Minskad pga pandemin. Erika svarar föreningsbyrån. Möjlighet till 

extra stöd? 

 

8. HTF representant. Ersättare för Pernilla Unneby. Alla funderar på ersättare. 

 

9. Tält. Vi fortsätter jakten på faktura eller annat som kan leda till ett artikelnummer. 

 

10. Newbody. Prognosen ser god ut. 

 

11. Uthyrning Hissjöstugan, rally. Johan anmäler att vi hyr ut. Via Nordic Travel. 

 

12. Klubbstugan/ombyggnad. Vi planerar för ombyggnad av säkringsgruppar för belysningsmaster. 

 

13. Övriga frågor. Agneta Linder har skrivit en ansökan till Riksidrottsförbundet för förlorade 

intäkter pga pandemin. 

 

14. Cecilia Bogmer godkänns av styrelsen som föreningsanvändare för i kommunens 

bokningssystem / föreningsregister. 

 

15. Diskussioner om start av innebandy för födda 2014 / 15. 

 

16. Nästa möte. 2021-11-21. Kl 19:00. 

 

 

 

Justeras:  Rasmus.   Vid protokollet: Lars-Ove. 


